
 

Forsvarsdepartementet inviterer til  

oppstartkonferanse for Industriforum Flåteplanen 2024 

Høymagasinet, Akershus festning 

27. mai 2025 

 

Hensikten med Industriforum er å være en nasjonal kontaktgruppe.  

Industriforum skal være det koordinerende forum for kontakt mellom norske myndigheter og norsk industri i de tre 
store fartøyanskaffelsene – fregatt, ubåt og standardiserte fartøy. 

Industriforumet skal medvirke til at informasjon fra FD og etatene i forsvarssektoren oppleves som god, og at industri 
likebehandles med tanke på informasjon, og muligheter til å gi innspill og tilbakemeldinger. 

Industriforumet skal tilrettelegge for kontakt mellom forskjellige deler av norsk industri som ønsker å ta del i design, 
utvikling, produksjon og levetidsunderstøttelse av fartøy. 

Oppstartkonferansen er åpen for alle som ønsker informasjon, og som ønsker å knytte kontakt med andre 
industriaktører. 

Tentativt program 

0900-1000 Registrering og kaffe 

1000-1015 Åpning av industriforum    Forsvarsminister Tore O Sandvik 

1015-1030 Forsvarsindustrielt samarbeid   Christina Brouwers - FD  

1030-1100 Forsvarsanskaffelser og sektorens modell Avdelingsdirektør Inge Skribeland - FD 

Brigader Kåre Haugen - FST 

Generalmajor Øyvind Kvalvik - FMA 

1100-1115 Hva trenger Forsvaret?    Flaggkommandør Øyvind Dunsæd – Sjef Kystvakten 

1115-1135 Norsk maritim industri og teknologi  Tuva Flagstad-Andersen - DNV 

1135-1230 Lunsj 

1230-1250  Prosjekt nye fregatter    Kommandør Kay Norheim – FD 

1250-1310 Prosjekt nye ubåter    Kommandørkaptein Arnt Reksten - FD  

1310-1325  Vedlikehold av nye ubåter   Kommandørkaptein Trond Juvik - FMA 

1325-1400  Pause 

1400-1420  Prosjekt standardiserte fartøy til Sjøforsvaret Kommandørkaptein Jon Inge Stensrud - FD 

1420-1440 Vanguard konseptet    KDA 

1440-1500 Resillience konseptet    Vard 

1500-1515 Muligheter for maritim næring i en urolig tid Statssekretær Even Tronstad Sagebakken/NFD 

1515-1530  Avslutning     Statssekretær Marthe Gerhardsen/FD 

   

    



Ønsker du å bidra til den maritime satsingen i Forsvarsløftet? 

Hva kan din bedrift bidra med, og hvem kan du samarbeide med? 

Har du en teknologi eller en løsning som er moden og klar for å finne sin plass i fremtidens fartøyer til Sjøforsvaret? 

Eller har du kanskje en ide eller løsning for understøttelse, vedlikehold, trening av personell som kan bidra til enklere, 

rimeligere og bedre drift av disse? 

Da bør du som en start legge turen til Høymagasinet på Akershus festning tirsdag 27. mai. 

Her får du høre mer om hva Forsvarsdepartementet mener om industriens rolle i tre av de største anskaffelsene i 

forsvarssektoren noensinne. Hvor er det relevant at norsk industri deltar og hvor er det ikke så relevant? Hva er status 

og hva skjer fremover? 

Du vil ikke få svar på alle spørsmål eller få en ferdig oppgått sti, men du kan snakke med andre i samme situasjon, og 

kanskje finne noen du kan samarbeide med. 


